



MÖTE 180719 - ANG.BRANDEN I SKIDSTUGAN M.M.

Närvarande: Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Sten Petersson, Elsa Lindberg, Lillemor Eriksson

1) **Ekonomi:**

Fotbollen har redan nu spenderat mer pengar än budgeterat. Peppe's cup slår naturligtvis på resultatet (även om det går på lagkassorna) samt många utbildningar.

Skidorna har kostat lite mer i år. Har köpt in ledarjackor. Var på avslutning i Orsa/Grönklitt men där betalade alla en avgift till Jonas Lindberg – men vart är de pengarna? Elsa kollar med Jonas.

Lagkassorna: Saknas pengar i F04:s lagkassa för att kunna betala för utgifter i samband med mästartcupen. Anna kontaktar laget om att ALLA pengar man tjänar in till laget ska in i lagkassan på KSK:s konto och inte förvaras på något privat konto! Det är inte OK!

Från och med NU ska ALLA inköp godkännas av ordförande eller kassör, oavsett vad som ska köpas!

- 2) **KSK Lott** – måste startas upp snart. Lillemor kontaktar gruppen som haft hand om detta.
- 3) Har fått förfrågan om ett bröllop den 1/9 samtidigt som F04 har bokat Sporthallen för loppis. Lillemor stämmer av med F04 om de ev. kan tänka sig att flytta sin loppis.
- 4) Folk verkar fortfarande söka information på vår gamla hemsida i IdrottOnline. Lillemor försöker tömma den sidan och endast lägga upp en hänvisning till vår nya hemsida i Laget.se
- 5) **Branden i skidstugan** – Självrisken kommer att vara 9100 kr. Rikard har haft kontakt med försäkringsbolaget och de kommer nog ut och tittar. Hade fullvärdesförsäkring. Försäkringsbolaget vill att vi samlar in information/bilder på hur skidstugan såg ut/vad som fanns, innan branden. Vi måste även försöka spalta upp allt som fanns inuti stugan. Lillemor lägger ut förfrågan till allmänheten på vår hemsida och ber dem som har något att maila det till kansli@kungsgardenssk.se. Har även fått bekräftelse på anmälan från polisen och branden är klassad som mordbrand. Rikard följer upp detta med polisen. Anna kollar upp med Enerco om möjlighet att få platsen sanerad. Fakturan för detta ingår i försäkringen även om vi kanske får ligga ute med pengarna ett tag.

Då vi ganska säkert inte kommer att hinna få någon ny stuga till kommande skidsäsong kollar Sten av med Erik Wilhelmsson på Kommunen - Kultur&Fritid – om möjlighet att kunna söka pengar till en luftvärmepump att sätta upp i målbyggnaden så att vi har en möjlighet att bedriva en vettig skidverksamhet även kommande vinter trots saknad av skidstugan.

- 6) **Ovansjö Triathlon** – Går av stapeln lör. 4/8. Är dåligt med anmälningar än så länge men det brukar trilla in många på slutet. Måste försöka få in den på förstasidan på vår hemsida. Nu ligger den bara under skidornas flik. Elsa ber Gustav att fixa detta. Måste även få tag på fler funktionärer. Sten och Gustav tar kontakt med varandra och samordnar detta. Måste även annonsera bättre om att vi har försäljning och VAD vi säljer.
- 7) Kommer ev. att kunna få till något mer med uthyrning av uppställningsplats för de som arbetar med el-vägen när denna ev. ska byggas ut.
- 8) Beslutar att byta till Swedbank till nästa år. Behöver ju bara 1 BG-konto och 1 Swish-konto. Kanske finns någon form av föreningspaket? Vad skulle det kosta och hur det fungerar rent praktiskt med en flytt från Nordea? Hur blir det med allt som går in automatiskt? Måste vi ändra hos alla själva? Lillemor kollar upp detta.
- 9) Styrelsemöte nästa gång blir 180906 kl. 19.00 på Sporthallen.
- 10) Mötet avslutades

Vis pennan: Lillemor eriksson